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کاهش آمار قاچاق دارو به کشور
 نسبت به سال گذشته

عضو کميس��يون اجتماعي مجلس با 
تاکي��د برکاهش مي��زان قاچاق دارو 
به کش��ور، گفت: مبادي ورود دارو به 
کش��ور تحت نظارت و کنترل ش��ديد 
س��ازمان غذا و دارو و سازمان بازرسي 
کل کش��ور است. رس��ول خضري در 
گفتگو با خانه ملت، گفت: خوشبختانه 

شرايط دارويي درکشور و حتي درحوزه قاچاق نسبت به ساليان گذشته 
بس��يار بهتر ش��ده، در س��ال 91 کمبود 330 قلم دارو در کش��ور وجود 
داشت، اين درحالي است که هم اکنون کمبود دارويي به کمتر از 30 
قلم رس��يده و 300 دارو در کش��ور تامين ش��ده اس��ت. وي با اشاره به 
اينکه نظارت برتامين اقلام دارويي و ورود برخي داروها به کشور در 
شرايط قابل قبولي انجام مي شود، افزود: درشرايط اين چنيني دليلي 
بر ورود دارو به ش��کل قاچاق به کش��ور وجود ندارد، البته قاچاق دارو 
ب��ه دو ص��ورت ص��ورت مي گيرد؛ يا عرضه پايين بوده يا اينکه تقاضا 
بسيار بالا است، يعني تفاوت قيمت به عبارتي در کشور ايجاد شود، 
بنابراين در ش��رايطي که قيمت دارو درداخل ارزان تر از خارج اس��ت، 

هيچ دليلي براي قاچاق وجود ندارد.

افزايش ۱۰ درصدي سرانه پزشکان روستايي
معاون بيمه خدمات سلامت سازمان بيمه سلامت ايران درباره رشد 
س��رانه پزش��کان روس��تايي در سال جاري گفت: طبق مصوبه هيئت 
وزيران سرانه پزشکان روستايي در سال جاري، 10 درصد نسبت به 
سال 9۴ افزايش يافته است. آناهيتا کشاورزي در گفتگو با ايسنا، درباره 
برنامه هاي پيشگيرانه و اجراي غربالگري بيماري هاي شايع توسط 
س��ازمان بيمه س��لامت در سال جاري اظهار کرد: امسال غربالگري 
در تعهدات س��ازمان بيمه س��لامت نيس��ت و جزو برنامه هاي وزارت 
بهداش��ت اس��ت. معاون بيمه خدمات سلامت سازمان بيمه سلامت 
ايران با بيان اينکه همه پزشکاني که در سطح روستاها در قالب نظام 
ارجاع س��رويس دهي مي کنند از طريق مراکز بهداش��تي - درماني با 
س��ازمان بيمه س��لامت قرارداد دارند، گفت: همانند س��اير گروه ها، 
پزش��کان نظام ارجاع در س��طح مازندران و فارس هم مطالباتي از ما 
دارند که هنوز موفق به پرداخت آن نش��ده ايم اما اميدواريم بزودي 

بتوانيم مطالبات را تسويه کنيم.

25۰۰ نفر بابت مهريه تحمل حبس مي کنند
مديرعامل س��تاد ديه کش��ور گفت: 2 هزار و 500 تن در کش��ور بابت 
ناتواني در پرداخت مهريه تحمل حبس مي کنند که اس��تان فارس 
بيش��ترين ش��مار اين مددجويان را دارد. به گزارش ايرنا، سيد اسدالله 
جولايي با ارايه امار استاني افزود: فارس با 231 مددجو، استان هاي 
اصفه��ان و ته��ران ه��ر کدام با 182 محکوم در صدر زندانيان مهريه 
ق��رار دارن��د و در رتبه ه��اي بع��دي ، گي��لان و مازن��دران هرکدام با 
179 بدهکار ميزبان بيش��ترين زنداني مهريه هس��تند. وي ادامه داد: 
اس��تان هاي خراس��ان شمالي تنها با 15 زنداني، ايلام با 22 محبوس 
و خراس��ان جنوبي با 23 دربند مس��تمند، کم ترين زندانيان مهريه را 

در آمار کشوري به خود اختصاص داده اند.

پيشخوان

اجتماعی

اخــبار شـهرستان

»شهر لاهرود« تنها مسير دسترسي به قله سبلان در حصار گاردريل هاست 

اتصال خط لوله 42 اينچ دامغان کياسر ساري
به خط لوله 30 سراسري نکا- رامسر

بازديد فرماندار ملارد از مراکز
 به مناسبت هفته بهزيستي در شهرستان ملارد

داودي ن��ژاد مدي��ر منطقه 9 عمليات از 
اتصال خط لوله ۴2 اينچ دامغان کياسر 
س��اري به خط لوله 30 سراس��ري نکا 

رامسر خبر داد.
وي ب��ا اع��لام اي��ن خب��ر، اف��زود اين 
عمليات ه��ات تب به مدت س��ه روز در 
منطقه پنبه چوله س��اري با موفقيت به 

پايان رسيده است.
داودي ن��ژاد مدي��ر منطقه 9 عمليات از 
اتصال خط لوله ۴2 اينچ دامغان کياسر 
س��اري به خط لوله 30 سراس��ري نکا 
رامس��ر خبر داد. وي با اعلام اين خبر، 
اف��زود اين عمليات ه��ات تب به مدت 
س��ه روز در منطق��ه پنبه چوله س��اري 
با موفقيت به پايان رس��يده اس��ت و با 

اج��راي آن گامي ديگ��ر به انتقال پايدار 
گاز نزديک تر شده ايم. وي پروژه انتقال 
گاز دامغان_کياس��ر_ ن��کا را يک��ي از 
پروژه هاي مهم اس��تان هاي شمالي به 
خص��وص مازندران بر ش��مرد و گفت: 
ب��ا توجه به ش��رايط خ��اص جغرافيايي 
استان و وجود رودخانه هاي خروشان و 
از سويي ديگر تغييرات جمعيتي فراوان 
در فصول مختلف به علت حضور بالاي 
گردشگران، همواره انتقال پايدار گاز در 
اين خطه از ايران با نگراني هايي همراه 
ب��ود. وي اطمينان خاطر داد که با اتمام 
اين پروژه مي توان انتقال پايدار و ايمن 
گاز که ماموريت اصلي منطقه مي باشد 

را تضمين نمود.

علـي کيوانـي - ملارد، همزمان با هفته 
بهزيس��تي ، خطيبي فرمان��دار ملارد و 
ديگ��ر مس��ئولين شهرس��تان از مراکز 
توانبخشي و اجتماعي شهرستان ملارد 
بازديد کردند.خطيبي فرماندار شهرستان 
ملارد به همراه مجتبي شاهقليان معاون 
سياس��ي انتظامي فرمانداري،به همراه 
جمعي از روس��اي ادارات اين شهرستان 
از مراک��ز عل��ي اب��ن ابيطالب)خيري��ه 
ايتام(،رادمهر)پس��ران  از  نگه��داري 
ذهني بالاي 1۴سال( و نيايش)دختران 
ذهن��ي زير1۴ س��ال( بازديد کرد.بهمن 
خطيب��ي در طي اين بازديد در خصوص 
توج��ه وي��ژه ب��ه مراک��ز و مددجويان و 
ل��زوم اس��تفاده از تمامي امکانات جهت 

ب��ه ثمر رس��اندن آنان و هم��وار کردن 
مس��ير براي پيش��رفت و پيشبرد اهداف 
سازمان صحبت کرد.همچنين مجتبي 
شاهقليان نيز در خصوص ياري و کمک 
مضاعف تمامي نهادها و همکاري ادارات 
شهرستان براي ساختن آينده هرچه بهتر 
توانخواهان صحب��ت کرد.لازم به ذکر 
است مسئولين فني و مربيان مراکز نيز از 
کارهاي انجام شده و در دست اقدامبراي 
توانخواهان، پيشرفت آنان در زمينه هاي 
مختلف ورزش��ي، نمايش��ي و هنرهاي 
دس��تي صحبت کرده و ضمن تش��کر از 
زحمات فرمانداري، بهزيس��تي و س��اير 
ارگان ها خواس��تار کمک و توجه بيشتر 

براي دستيابي به اهداف پيشرو شدند.

باغداران به منظور تامين امنيت جاني در تردد مسافران 
از باغ��ات خود گذش��تند ام��ا اداره راه با نصب گاردريل 
کش��اورزان و مردم اين ش��هر را حصارکش��ي و زنداني 
کردند.به گزارش پايگاه خبري تحليلي سفيرمش��کين، 
مردم شهر لاهرود به منظور توسعه شهرستان و تامين 
امنيت جاني در تردد مسافران ورودي به اين شهرستان 
در يک اقدامي جهادي و خداپسندانه براي حل مشکل 
دو بانده ش��دن جاده مشگين ش��هر به اردبيل، از ۶0 باغ 
خود گذش��تند تا جاده به اتوبان دو طرفه تبديل ش��ود 
اما متاس��فانه اداره ي راه در س��ه راهي لاهرود، اقدام به 
گاردري��ل کش��ي اتوبان ک��رده و راه ارتباطي باغداران 
لاهرود را با باغ و زمين هاي کشاورزي قطع کرده است 
و م��ردم هي��چ راهي براي تردد در باغ هاي خود ندارند و 

اين امر موجب خشم عمومي مردم شده است.باغداران 
حاش��يه جاده ش��هر لاهرود اظهار دارند که ما از زمين و 
باغ خود گذشتيم تا مردم و مسافران در جاده مواصلاتي 
اردبيل و مشگين ش��هر در امنيت تردد داش��ته باشند نه 
اينکه خودمان را با گاردريل حصارکشي و زنداني کنند.

با توجه به ناراحتي هايي که مردم ش��هر لاهرود از اين 
وضعي��ت ب��ه وجود آمده داش��تند در ت��لاش بودند تا به 
صورت خود جوش به اتوبان رفته و گاردريل ها را تخريب 
کنند اما با مخالفت شوراي شهر لاهرود مواجه شده مانع 
از اين حرکت مردمي شده و آنها را به آرامش وصبوري 
دعوت کرده اند تا مشکل را از راه قانوني برطرف کنند. 
به منظور س��هولت در رفت و امد به ش��هر لاهرود اداره 
راه وتراب��ري اس��تان اردبي��ل پل رو گ��ذر را جهت تردد 
ورودي ش��هر ب��ا اعتب��ار 35 ميليارد ريال تصويب کرده 
است تا مشکل مردم اين شهر نيز رفع شود اما در حال 
حاض��ر اي��ن اعتبار بر روي کاغذ بوده و عملًا بودجه اي 
ب��راي اح��داث اي��ن پل وجود ندارد و مردم اين ش��هر با 

مشکل مواجه شده اند.

مهدي عبوري شهردار ساري؛

همراهي شهروندان و تدبير مديريت شهري ، ساري را در مسير توسعه متوازن قرار داده است

برگزاري همايش بانوان مخا برات منطقه مرکزي

ب��ه گ��زارش روابط عموم��ي و امور بين 
الملل ش��هرداري ساري ،مهدي عبوري 
شهردار ساري در گفتگويي پيرامون راه 
برون رفت از عقب ماندگي ها و کاس��تن 
معضلاتي که س��اري را به محاق رانده 
است ، تاکيد کرد: بي ترديد قرار گرفتن 
قطار توس��عه ش��هر بر ريل گردشگري 
عامل مهمي در توس��عه مرکز مازندران 
اس��ت اما اين امر الزاماتي خواهد داشت 
ک��ه فراه��م نمودن زيرس��اخت ها از آن 
جمله است. وي با اشاره به اقداماتي که 
در زمينه حل معضل ترافيک س��اري و 
روان س��ازي آن جهت تس��هيل در رفت 
و آمد شهري صورت گرفته است اظهار 

داش��ت: رويکرد تيم مديريت ش��هري 
برمبن��اي گردش��گري اس��ت و در اين 
راس��تا شهرداري ساري زيرساخت هاي 
مناس��بي را عملياتي نموده که برخي از 
آنه��ا عبارتند از احداث پل هاي ش��هيد 
نوري در ورودي شرقي مرکز استان که 
از مطالبات ديرينه مردم منطقه زغالچال 
ب��وده ، پل ش��هيدان رضاي��ي درجهت 
توس��عه ساري بسمت جنوب و در محور 
مواصلاتي سمنان-ساري- قائمشهر ، 
زيرگذر فرح آباد به منظور رونق توس��عه 
گردشگري بسمت جاده دريا، زيرگذر پل 
گردن، ، زيرگذر دخانيات ،زيرگذر شهيد 
کمالي ،ميانگذر شمالي جهت کاهش بار 

ترافيکي کمربندي هاي شمالي و جنوبي 
ضمن آنکه در بسياري از معابر شهر اقدام 
به اصلاح هندسي شده است. اين عضو 
ش��وراي ش��هرداران و دهياران کش��ور 
آنگاه ايجاد بوستان و فضاي مفرح براي 
شهروندان در مناطق مختلف را با رويکرد 
محله محور و در راستاي افزايش سرانه 
فضاي س��بز و حف��ظ درختان قديمي در 
حين عمليات عمراني و ساخت و سازها 
را مورد توجه قرار داد و تصريح کرد: بهره 
برداري از بوس��تان ملل در 100روز، که 
اکنون به نماد گردش��گري اس��تان بدل 
گرديده،تملک پادگان ارتش که آرزوي 
چندين س��اله شهروندان ساروي بوده و 

احداث بوس��تان ولايت در آن مکان که 
س��رانه فضاي سبز را بطور چشمگيري 
افزايش خواهد داد و احداث بوس��تان در 
محلات مختلف چهره مرکز اس��تان را 
دگرگ��ون نموده و بوس��تان بانوان نيز با 
نگاه ويژه به رفاه حال ش��هروندي و نيز 
ايجاد جاذبه هاي گردش��گري بزودي به 

بهره برداري خواهد رسيد. 

به منا سبت هفته عفاف وحجاب، با حضور بانوان مخا 
ب��رات منطقه مرکزي همايش��ي تح��ت عنوان عفاف 

وحج��اب درمحل س��الن اجتماعات مخ��ا برات برگزار 
شد. اين همايش به مدت چهار روز ودر دوبخش شامل 

ارايه مباحث نظري وتش��کيل کارگاه اموزشي با حضور 
اساتيد حوزه ودانشگاه برگزار گرديد.

گ��روه اجتماع��ي: حکاي��ت غم انگيز و قابل تام��ل معضل اعتياد 
دانش آموزان موضوعي است که متاسفانه در شرايط فعلي با روند 
رو به رش��دي مواجه اس��ت. برخي از کودکان و نوجواناني که بايد 
همچون ساير همسن و سال هاي خود به عنوان آينده سازان کشور، 
پله هاي ترقي و پيشرفت را پشت سر بگذارند، درگير معضل شوم 
و تاريک اعتياد هس��تند. کودکان به دليل کم تجربگي و نداش��تن 
مهارت هاي مورد نياز و همچنين به علت دسترسي آسان و تنوع 
مواد مخدر و محرک در شرايط فعلي، قرباني سياست هاي غلطي 
مي ش��وند که بجاي پيش��گيري از وقوع اين اتفاقات تلخ در اين 
گروه سني، تمرکز خود را بر موارد کم اهميت تر قرار داده اند. آنطور 
که باشگاه خبرنگاران جوان گزارش داده حميد صرامي، مديرکل 
تحقيقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر مي گويد: 2.1 درصد از 
دانش آموزان دوره متوسطه دوم کشور به شيوع مصرف مواد مخدر 
مبتلا هستند. در همين راستا مسئولان ستاد مبارزه با مواد مخدر تا 
چندي پيش، نرخ شيوع مصرف مواد مخدر در دانش آموزان را يک 
درصد برمي شمردند. با اين حساب مي توان گفت که شيوع مصرف 
مواد مخدر در ميان دانش آموزان رشدي 2 برابري را تجربه مي کند. 
عليرضا جزيني، قائم مقام اسبق دبير کل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
هم در جشنواره نوجوان سالم که در شهريورماه سال 93 برگزار شد، 
نرخ شيوع مصرف موادمخدر در دانش آموزان را يک درصد اعلام 
کرده بود. همچنين پرويز افشار، سخنگو و معاون کاهش تقاضاي 
ستاد مبارزه با مواد مخدر نيز طي روزهاي اخير آمار دانش آموزان 
معتاد کشور را اندک تلقي کرد و گفت: اگرچه امار دانش آموزان معتاد 
کشور کم است اما همين تعداد کم نيز براي جامعه دانش آموزي زياد و 
مخاطره اميز تلقي مي شود. وي در گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان، 
از وجود مراکز درمان اعتياد کودکان و نوجوانان کشور در 7 استان 
خبر داد و افزود: ضمن فعاليت اين مراکز هزينه درمان دانش آموزان 

معتاد توسط ستاد مبارزه با مواد مخدر پرداخت مي شود. در همين 
حال سخنگوي ستاد مبارزه با مواد مخدر در گفتگويي تلويزيوني 
از دسترسي آسان به مواد مخدر در کشور خبر داد و گفت در حال 
حاضر دسترسي راحت و قيمت مواد مخدر براي مصرف کنندگان 
مهم و در اولويت اس��ت.  از طرف ديگر حميد ش��ريفي پزش��ک و 
درمانگر اعتياد معتقد است: در حال حاضر طرح جامعي درخصوص 
اعتياد دانش آموزان در کشور که با مجوز آموزش و پرورش کشور 
اجرا شود موجود نيست و نمي توان به امار ارايه شده استناد کرد. وي 
اف��زود: ب��راي تعيين آمار دانش آموزان مصرف کننده بايد در مرحله 
نخس��ت يک کار آمارگيري دقيق در کل کش��ور انجام ش��ود و در 
اين راستا بايد نحوه امارگيري در استان هاي مختلف کشور و حتي 
ش��هرهاي يک اس��تان بنابر شرايط آنها متفاوت باشد. اين پزشک 
اعتيادشناس تاکيد کرد: در مبحث ارايه امار اعتياد دانش آموزان بايد 
درصد مصرف کنندگان تفنني و همچنين درصد مصرف کنندگان 
مستمر اين گروه را به صورت دقيق و جداگانه و تفکيک شده مورد 
بررسي قرار داد. شريفي ادامه داد: در حال حاضر به دليل نوع پديدي و 
بازپديدي مواد مخدر، نمي توان آمار دقيقي از مصرف کنندگان تفنني 
و مستمر مواد مخدر و محرک در ساير گروه ها ارايه داد و تعيين و 
تشخيص آمار اين مبحث تنها با اجراي طرحي جامع امکان پذير 
است.  بدون ترديد سياست هاي غلط و ناکارآمد در حوزه اعتياد و 
مساله مبارزه با مواد مخدر، به ويژه در مبحث اعتياد دانش آموزان 
باعث دوبرابر شدن نرخ اعتياد در اين قشر حساس و آينده ساز شده 
است. اعتياد دانش آموزان کشور موضوعي است که مسئولان بايد 
با حساس��يت بيش��تري با آن برخورد کنند؛ ضمن اينکه نگاه دقيق 
و علمي به مس��اله اعتياد کودکان و نوجوانان با بهره گيري از علم 
درمانگران و اعتياد شناسان کشور و دخيل نمودن آنان در پيشگيري 

و درمان اين گروه تاثير قابل ملاحظه اي دارد.

گـروه اجتماعـي: ق��رار اس��ت از ام��روز، اولي��ن روز از مردادم��اه، 
محدوديت هاي جديد براي معاينه فني خودروها در دستور کار قرار 
بگيرد. به اين ترتيب آنطور که مسئولان سازمان حفاظت از محيط 
زيس��ت مي گويند حدود جديد و س��ختگيرانه تري قرار است اجرايي 
شوند. مصوبه حدود مجاز معاينه فني که پيش از اين مورد استفاده 
بود، مربوط به سال 7۴ بوده است. اين مصوبه به دوره قبل از ارتقاي 
استاندارد خودروها برمي گردد که درحال حاضر قطعات خودروها در 
بحث آلاينده ها اصلاح شده وحدود معاينه فني نيز بايد اصلاح شود. 
در حدود مجاز معاينه فني قديم، قطعات کنترل آلايندگي خودروها 
مدنظر قرار نگرفته بود، در آن مقطع اين قطعات در خودروس��ازي 
ما اصلا وجود نداش��ت اما امروزه خودروس��ازان ما ملزم به رعايت 
اس��تانداردهاي يورو ۴ هس��تند و خودروهاي وارداتي ملزم به داشتن 
يورو 5 هس��تند. خودروهاي ديزلي نيز بايد اس��تاندارد يورو ۴ يا يورو 
5 داشته باشند. و موتورسيکلت ها نيز ملزم به رعايت يورو3 هستند. 
در س��ال گذش��ته به پيشنهاد سازمان حفاظت محيط زيست، بهبود 
معاينه فني صورت گرفت و حدود مجاز معاينه فني اصلاح شد و به 
تصويب شوراي عالي محيط زيست رسيد تا طبق استاندارد يورو ۴ 
و يورو 5 توليد شوند، ولي وقتي از کارخانه خارج مي شوند و در چرخه 
مصرف قرار مي گيرند نيز بايد استاندارد و حدود مجاز معاينه فني را 
رعايت کنند. قرار است از امروز )اول مرداد( حدود مجاز معاينه فني 
جديد سختگيرانه تر اجرا مي شود. طبق حدود مجازمعاينه فني جديد 
کنترل کاتاليست  و ورودي و خروجي آلاينده خودرو از امروز در شبکه 
سيمفا )شبکه جامع معاينه فني کشور( اجرا مي شود. به اين ترتيب 
ب��ا اج��راي حدود مجاز معاينه فني جديد، صاحبان خودروها اقدام به 
اص��لاح خ��ودرو و رف��ع نواقص فني مي کنند بنابراين اين اميدواري 
وجود دارد که مردم نيز در اين زمينه مشارکت کافي داشته باشند. در 
همين ارتباط روز گذشته معصومه ابتکار، رئيس سازمان حفاظت از 

محيط زيست با بيان اينکه مسايل محيط زيستي با مسايل اقتصادي 
و اجتماعي ساختار متفاوتي دارند افزود: آلودگي هوا يکي از مهم ترين 
معضلات در کلانشهرها است که در دولت يازدهم از طريق اجراي 
برنامه کاهش آلودگي هوا توانس��تيم در۴ کلانش��هر نتايج خوبي در 
زمين��ه بهب��ود کيفيت هوا به دس��ت آوري��م. وي ادامه داد:بعضي از 
برنامه ها به منظور کاهش آلودگي هوا بين دولت و مديريت شهري 
به طور مشترک انجام مي شود که مهم ترين آنها توسعه حمل و نقل 
عمومي شامل بي آرتي، اتوبوسراني و مترو است، همچنين در زمينه 
کاهش تقاضاي سفر از طريق اجراي دولت الکترونيک و شهرداري 
الکترونيک بايد اقدامات جدي انجام شود. ابتکار گفت: اطلاعات ۴۴0 
مرکز معاينه فني به صورت سيستماتيک و از طريق دوربين جمع آوري 
شده و به يکديگر پيوسته است بنابراين هيچ کسي نمي تواند با تلفن و 
بدون مراجعه به مرکز معاينه فني، آرم معاينه فني دريافت کند و اگر 
چنين تخلفي در جايي اتفاق افتاد به س��ازمان محيط زيس��ت اطلاع 
دهند، همچنين حدود مجاز معاينه فني ارتقا يافته و سختگيرانه تر 
مي شود. معاون رئيس جمهوري با اشاره به مصوبات شوراي سوم در 
رابطه با آلودگي هوا گفت: برنامه جامعي براي کلانشهرها در تمام 
استان ها در رابطه با آلودگي هوا داشتيم که در سال گذشته مقرر شد 
شهرهايي با جمعيت بيش از 200 هزار نفر نسبت به کاهش آلودگي 
هوا برنامه جامعي را ارائه بدهند. از طرف ديگر ديروز خبرگزاري مهر 
از قول مدير واحد صدور آرم ش��هرداري تهران از آغاز ثبت نام طرح 
ترافيک موتورسيکلت هاي شهر تهران خبر داد. مصطفي قنبرنژاد با 
اشاره به قانونمند شدن موتورسيکلت هاي تهران با بيان اين مطلب 
افزود: طبق مصوبه شوراي شهر تهران معاونت حمل و نقل و ترافيک 
شهرداري موظف به ساماندهي تمامي موتورسيکلت ها و راکبان اين 
کلانشهر شهر شد. قنبرنژاد تاکيد کرد: بعد از اجراي اين طرح از ورود 
موتورسيکلت هايي که فاقد طرح ترافيک هستند، ممانعت مي شود.

مصرف موادمخدر در دانش آموزان 2 برابر شد

مدارس در وضعیت قرمز
همزمان با آغاز ثبت نام طرح ترافیك براي موتورسیكلت ها اعلام شد؛

دريافت معاينه فني سخت تر مي شود

چند روز پيش بود که رحمت الله حافظي، عضو شوراي شهر پايتخت 
از تخلف پيمانکاران معاونت خدمات شهري شهرداري تهران درباره 

بکارگيري کودکان و افراد سالخورده در قالب پاکبان براي تميزکردن 
معابر خبر داد و اعلام کرد که ش��هرداري در اين حوزه پروتکلي به 
منظور عدم بکارگيري افراد با توجه به شرايط سني ندارد و قانون، 
وزارت کار را مس��ئول تعيين و نظارت ش��رايط کار کرده اس��ت. حالا 
عضو مجمع نمايندگان اس��تان تهران با بيان اينکه وزارت کار به 
وظايف خود درحوزه کار مسئولانه عمل کند، گفت: به کارگيري اتباع 
بيگانه غيرمجاز در خدمات شهري تخلف است. محمدرضا نجفي در 

گفتگو با خانه ملت، درخصوص اظهارات حافظي، گفت: مبنا و معيار 
حقانيت تمامي رفتارها قانون است، بنابراين در هر رابطه اي از جمله به 
کارگيري افراد درمعاونت خدمات شهري اگر خارج از چارچوب قانوني 
عمل شود، به طور حتم اين اقدامات تعدي به حقوق و حدود مردم است؛ 
بنابراين اقدامات غيرقانوني به هيچ عنوان قابل قبول نيس��ت. وي 
تصريح کرد: متاسفانه خارج از قانون به افراد ديگري سپرده شده که 
اين موضوع به طورحتم مشکلاتي را درحوزه اقتصاد به وجود مي آورد؛ 

بنابراين به همه دس��تگاه و اش��خاص مسئول به ويژه به شهرداري 
تهران تاکيد مي شود که مشاغل خدمات شهري از حقوق شهروندان 
ايراني و اتباع مجاز است. نجفي تصريح کرد: نيازي به تصويب يک 
قانون خاص براي يک دس��تگاه نيس��ت، بلکه قوانين خاص بخش 
کار وجود دارد؛ ضمن اينکه شوراي شهر بايد به اين تخلفات و تمام 
رفتارهاي ش��هرداري با دقت نگاه کند، زيرا رفتارهاي ش��هرداري از 
2 دسته خارج نيست، يا اينکه شهرداري برنامه هاي مصوب شورا را 
اجرا مي  کند؛ يا اينکه خارج از مصوبات شورا رفتار مي کند که به طور 

حتم در چنين شرايطي تخلف صورت مي گيرد.

تخلف شهرداري در به کارگيري اتباع بيگانه غيرمجاز

ديتا سنتر ملي آسياتک در مساحتي به بزرگي بيش 
از 900 مترمرب��ع در ب��رج ميلاد ته��ران 31 تير ماه 

139۶ افتتاح شد.
اين مراس��م با س��خنراني مهندس مهدي چمران 
ريس ش��وراي ش��هر تهران، دکتر عميديان معاون 
وزير ارتباطات و رياس��ت س��ازمان تنظيم مقررات 
و ارتباط��ات راديوي��ي، مهندس يوس��في زاده مدير 
عامل ش��رکت انتفال داده هاي آس��ياتک، مهندس 
درويش پور مدير عامل برج ميلاد و با حضور جمعي 
از خانواده هاي شهداي هسته اي، مقامات کشوري 
و دس��ت ان��درکاران صناي��ع IT و مخابراتي برگزار 

گرديد.
در ابتداي مراسم دکتر درويش پور مدير عامل برج 
ميلاد ضمن تش��ريح وضعيت فوق العاده مناس��ب 
برج ميلاد براي راه اندازي ديتاس��نتر ملي آس��ياتک 
بر اين نکته تاکيد کرد که برج ميلاد شش��مين برج 
بلند مخابراتي دنيا و مستحکم ترين سازه مخابراتي 
کشور است و از ظرفيت بسيار مناسبي براي ميزباني 

ديتا سنتر آسياتک برخوردار است.
وي با بيان اين که "اين ديتاس��نتر در امنترين س��ازه 
کش��ور ايجاد ش��ده است و دست مريزاد مي گويم به 
دانش��مندان و متخصصيني که در اين راس��تا تلاش 
کردند" از نقش ش��رکت آس��ياتک در راه اندازي اين 

ديتاسنتر قدرداني کرد.
مهندس مهدي چمران ريس شوراي شهر تهران نيز 
سخنران بعدي مراسم بود. وي با بيان اين که طراحي 
برج ميلاد عنوان برج مخابراتي نام برده مي شد ولي 
پس از به بهره برداري رسيدن برج، بخش مخابراتي 
آن غيرفعال بود و اصرار داشتيم تا هرچه سريعتر اين 

بخش نيز فعاليت خود را شروع کند.
ريس شوراي شهر تهران با ا اشاره بر اين که طبقه 
مخابراتي برج ميلاد به همت ش��هرداري و ش��رکت 
آس��ياتک به بهره برداري رس��يده است، عنوان کرد: 
بخش مخابراتي برج ميلاد از نظر ش��هري ميتواند 
کمک بزرگي براي پايتخت و شهروندان باشد و به 

ارتباطات کيفيت مي بخشد.
مهن��دس يوس��في زاده مدي��ر عامل آس��ياتک نيز 
ط��ي س��خناني به گ��زارش فعاليت ه��ا و اقدامات 
اين ش��رکت براي راه اندازي ديتاس��نتر برج ميلاد 
پرداخت. وي عنوان کرد: ش��رکت آسياتک همواره 
در راستاي همراهي با شبکه ملي اطلاعات اقدامات 

مهمي انجام داده است.
وي ب��ا بي��ان اين که "از مخابرات در برج مخابراتي 
ب��رج مي��لاد خبري نبود". بر اين نکته تاکيد کرد که 
اصرار داشتيم امکانات مخابراتي برج راه اندازي شود 
لذا خوش��حاليم که اين قرارداد بس��ته شد و آسياتک 

کار را شروع کرد"
مدير عامل آس��ياتک ادامه داد: با توجه به افزايش 
انتقال ديتاي داخلي از خارج به داخل کشور، اهميت 
ايجاد و ارتقاي فضاي امن و کافي در کشور بيش از 
پيش به چشم مي خورد و در اين راستا و با توجه به 
حجم عظيم اين پروژه و همچنين اهميت ويژه امنيت 
در آن، انتخاب مکاني که داراي ويژگي هاي منحصر 
به فرد از نظر تکنولوژي س��اخت، امنيت اطلاعات، 
ارتف��اع، تجهي��زات، تامين انرژي هاي پايه و س��اير 
ملزومات تخصصي و تکنيکي باش��د، بس��يار مهم 

به نظر مي رسيد.

وي گف��ت: ب��ر همين اس��اس در خصوص انتخاب 
بهتري��ن فض��اي ممکن با بهره گيري از فناوري روز 
دنيا، پس از برگزاري جلسات تخصصي و کاربردي، 
فضايي با مساحت بيش از 900 مترمربع در برج ميلاد 
تهران به عنوان شش��مين برج بلند مخابراتي دنيا و 
مس��تحکم ترين سازه مخابراتي کشور به اين پروژه 

اختصاص داده شد.
وي در خص��وص ويژگي ه��اي منحصر به فرد برج 
مي��لاد به عنوان مس��تحکم ترين س��ازه مخابراتي 
کشور، گفت: برق شهري متفاوت از دو مسير مختلف 
و Chp پورت و ژنراتورهاي ديزلي که طراحي شده 
اس��ت از نکات قابل توجه اس��ت. مدل طراحي برق 
و س��رمايش که از کف اتفاق مي افتد نيز بس��يار حائز 
اهميت اس��ت. اتاق مانيتورينگ مس��تقر در فضاي 
28۴ وج��ود دارد ک��ه به ناک اصلي ش��رکت مرتبط 
است و در دو مرحله پايش اطلاعات و مانيتورينگ 
صورت مي گيرد و در صورتي که نياز به ارائه خدماتي 
باشد، توسط همکاران ما به مشترکين ارائه خدمت 
مي شود. در همين حال، امکان تفکيک و اختصاصي 
س��ازي فضاها براي اس��تفاده و بهره برداري هاي 

خاص وجود دارد که قابل ارائه است.
وي در خص��وص مزاياي ملي راه اندازي ديتاس��نتر 
آس��ياتک در ب��رج مي��لاد، گفت: اين اق��دام باعث 
تس��هيل انتقال محتواهاي ايراني از خارج به داخل 
کشور مي شود. به دليل اينکه وقتي ما سال 92 اين 
کار را ش��روع کرديم ارتباط با هس��ته ش��بکه کشور 
خيلي راحت به دست نمي آمد و ما در اولين اقدام، از 
فضاهاي زيرساخت خودمان استفاده کرديم، فضاي 
زيرساخت تعاريف ديگري داشت و بهينه سازي آن 
نکات خاص خودش را داش��ت و بعد از آن ديتاس��نتر 
خود آس��ياتک به کمک اين ماجرا آمد و در نهايت 
اي��ن فض��ا در حال حاضر مي تواند به راحتي چند ده 
برابر اين اتفاقي که تا الان رخ داده است را مديريت 

کند به انتقال ديتاها کمک کند.
مديرعامل آس��ياتک، گفت: اش��تغالزايي مستقيم و 
غيرمستقيم از نکات ديگر است. نکته ديگر سرعت 
بالاي ارتباط اس��ت که به هر حال بس��تر فيبرنوري 
و ش��بکه اي که طراحي ش��ده و مقدار IP که قابل 
اختصاص براي يک برج اس��ت براي بهره برداري 
راحت ت��ر کم��ک مي کن��د و از هم��ه اينها مهمتر ما 
آمادگي کامل داريم که از شرکت هاي دانش بنيان 
و اس��تارت آپ ها حمايت کنيم و با تس��هيلات ويژه 

اي نيازهاي س��خت افزاري و نيازهاي دسترسي به 
ش��بکه را در اينجا تامين کنيم که با پروتکل خاص 

و حمايتي اين قضيه اجرايي شود.
وي ضم��ن اش��اره به س��رويس هاي قاب��ل ارائه به 
س��ازمان ها و ارگان ها توس��ط اين ديتاسنتر، گفت: 
ايجاد گيت سنتر و مديا سنتر از ديگر اتفاقاتي است که 
معمولا قابل استفاده است و در برج ها ديده مي شود 

که در اين ديتاسنتر هم اجرا شده است.
وي، خاطرنش��ان کرد: ارائه سرويس هاي بي سيم، 
دکل ها و راديوهاي نقطه به نقطه بحثي بسيار جدي 
اس��ت، مخصوصا در کلانش��هري مانند تهران که 
مي تواند خيلي از اينها را تجميع و يا کوتاه کند و به 
زيباس��ازي شهري کمک شاياني خواهد کرد. براي 
اينکه ديگر نيازي نباشد براي يک ارتباط، چند نقطه 
دکل ارتباطي زده شود تا آن ديد فراهم شود و راديوها 

بخواهند به همديگر مرتبط شوند.
مدير عامل آسياتک با بيان اين که : "انتقال محتواي 
فاخر ملي براي ميزباني در داخل کش��ور، س��رعت 
بالاي ارس��ال اطلاعات، اش��تغالزايي و تامين بهينه 
فض��اي هم��کاري با ش��رکت هاي دان��ش بنيان از 
مزاياي ملي و کليدي اين پروژه مي باشند" بر نقش 
مه��م اين ديتاس��نتر در حماي��ت از محتواي داخلي 

تاکيد کرد.
وي در بخش نهايي سخنان خود تاکيد کرد: با افتتاح 
ديتاس��نتر ملي آس��ياتک در برج ميلاد و همچنين 
شروع به کار چند سرويس مهم ارتباطي ديگر از جمله 
تلفن ثابت کش��وري آس��ياتک و ارائه خدمات ويژه 
ارتباط��ي به ش��رکت هاي Servco ، گام مهمي در 
راس��تاي نيل به اهداف کلان فاز س��وم ش��بکه ملي 

اطلاعات برداشته شد.
دکت��ر عميدي��ان، مع��اون وزي��ر وزارت ارتباطات 
و فن��اوري اطلاع��ات و رياس��ت س��ازمان تنظيم 
مقررات و ارتباطات راديويي سخنران بخش پاياني 
مراس��م ب��ود.وي ب��ا بيان اين ک��ه "پراهميت ترين 
مزيت ديتاس��نتر داخلي امکان معدن کاوي داده ها 
)Data Mining( خواه��د ب��ود خاصي��ت و فعاليت 
ديتاس��نتر در بخش ف��ن آوري اطلاعات را همانند 
 عملکرد به مانند نيروگاه در سيس��تم برق رس��اني

 دانست.
در اين مراسم از تمبر يادبود ديتاسنتر ملي آسياتک 
ب��ا حض��ور خانواده ش��هداي هس��ته اي ش��هيدان 

عليمحمدي و رضايي نژاد رونمايي شد.

با حضور جمعي از مقامات کشوري

ديتاسنتر ملي آسياتک در ششمين برج بلند مخابراتي دنيا افتتاح شد


